



# Huntingdon Gazette

Édition — Décembre 2020- Vol. 13, No. 9

Publié par la Ville de Huntingdon



VILLE HUNTINGDON

Adresse:  
23, rue King  
Huntingdon (Québec)  
J0S 1H0

Téléphone: (450) 264-5389  
Télécopieur: (450) 264-6826

Dépôt legal:  
\*Bibliothèque nationale du  
Québec

[www.villehuntingdon.com](http://www.villehuntingdon.com)

**HUNTINGDON GAZETTE**  
est le journal d'information  
de la **Ville de Huntingdon**  
publié au moins 12 fois par  
année. Il est tiré à 1400  
exemplaires et est expédié  
directement aux citoyennes  
et aux citoyens par la poste.  
La publication des textes  
relèvent entièrement de la  
Ville de Huntingdon.

Pour soumettre un texte,  
celui-ci doit être expédié par  
courriel en format WORD  
ou texte-plein à l'adresse  
courriel :  
[greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com)

Prenez note que  
l'Hôtel de Ville sera  
fermée du  
23 décembre 2020  
au 1 janvier 2021  
pour la période des  
Fêtes



## AVIS PUBLIC

### SÉANCE DU CONSEIL MUNICIPAL À HUIS CLOS

Avis est par la présente donné à la population que conformément à la directive émise par le gouvernement du Québec en raison de la pandémie de la COVID-19, l'assemblée publique ordinaire du conseil municipal de la Ville de Huntingdon du lundi 11 janvier 2021 se tiendra à huis clos.

Aucun public ne sera admis. Le huis clos demeure valide pour une durée indéterminée, et ce, selon les prochaines directives du gouvernement.

Toute personne désirant poser une question est priée de la poser, au plus tard le vendredi précédent, la séance, par courriel à l'adresse : [greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com). Toutes les questions reçues par courriel seront lues et répondues lors de cette séance.

Donné à Huntingdon, ce 21 décembre 2020.  
Denyse Jeanneau, greffière



## AVIS PUBLIC

### CALENDRIER 2021 DES SÉANCES ORDINAIRES DU CONSEIL MUNICIPAL

Est par la présente donné par la soussignée que lors de la séance ordinaire du 7 décembre 2020, le conseil de la Ville de Huntingdon a adopté le calendrier des séances ordinaires du conseil pour l'année 2021, conformément aux dispositions de la Loi sur les cités et villes (L.R.Q., chapitre C-19).

Les séances ordinaires se tiendront le premier lundi du mois (ou à une date ultérieure lors d'un congé) et débuteront à 19 h 00 à l'Hôtel de Ville de Huntingdon, situé au 23, rue King :

- Lundi, 11 janvier
- Lundi, 1er février
- Lundi, 1er mars
- Lundi, 5 avril
- Lundi, 3 mai
- Lundi, 7 juin
- Lundi, 5 juillet
- Lundi, 9 août
- Mardi, 7 septembre
- Lundi, 4 octobre
- Lundi, 15 novembre
- Lundi, 6 décembre

Denyse Jeanneau, greffière



## HORAIRE DES FÊTES

LE BUREAU DE LA SAAQ DE HUNTINGDON,  
SITUÉ AU 16, RUE PRINCE, SERA FERMÉ  
DU **23 DÉCEMBRE 2020** AU **1 JANVIER 2021**  
INCLUSIVEMENT



## AVIS PUBLIC

### DÉROGATION MINEURE

**AVIS PUBLIC** est par la présente donné par la soussignée que lors de l'assemblée ordinaire du Conseil qui aura lieu le 11 janvier 2021 à 19h00 à huis clos, le Conseil municipal prendra une décision relativement à une demande de dérogation mineure au règlement de zonage numéro 512.

**SITE:** Terrains vacants pour projet d'ensemble de la rue West.

**LOTS:** 6 341 701, 6 341 702, 6 341 703, 6 341 704, 6 341 705, 6 341 706, 6 341 707, 6 341 708, 6 341 709, 6 341 710, 6 341 711, 6 341 712, 6 341 713, 6 341 714, 6 341 715, 6 341 716, 6 341 201, 6 341 202, 6 341 203, 6 341 204, 6 341 205, 6 341 206, 6 341 401, 6 341 402 et 6 341 403

La demande de dérogation mineure aura pour effet d'autoriser la marge latérale combinée applicable au bâtiment de type unifamiliale isolée pour les lots 6 341 701 à 6 341 716, 6 341 201 à 6 341 206 et 6 341 401 à 6 341 403 à 4 mètres au lieu de 6 mètres tel que prescrit à l'article 5.5.1 du règlement de zonage No. 512.

La demande de dérogation mineure aura pour effet d'autoriser la marge latérale applicable au bâtiment de type unifamiliale isolée pour les lots 6 341 701 à 6 341 716, 6 341 201 à 6 341 206 et 6 341 401 à 6 341 403 à 1 mètre au lieu de 1.98 mètres tel que prescrit à l'article 5.5.1 du règlement de zonage No. 512, à la condition que l'une des marges soit d'un minimum de 3 mètres.

Toute personne intéressée pourra se faire entendre par le conseil en soumettant ses commentaires par écrit, au plus tard le 8 janvier 2021 à l'adresse courriel : [greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com) ou par courrier postal : Ville de Huntingdon, a/s Denyse Jeanneau, greffière, 23, rue King, Huntingdon QC J0S1H0.

Donné à Huntingdon, ce 21 décembre 2020.

Denyse Jeanneau, greffière



## AVIS PUBLIC

### ENTRÉE EN VIGUEUR DES RÈGLEMENTS 933-2020 et 934-2020

**Avis public** est donné par la soussignée de l'entrée en vigueur des règlements suivants :

No. 933-2020 : modifiant le règlement de zonage de No. 512 et le règlement relatif aux permis et certificats ainsi qu'à l'administration des règlements de zonage, de lotissement et de construction no 515 ;

No. 934-2020 : modifiant le règlement de zonage No. 512 et le plan de zonage.

Ces règlements recevaient l'approbation de la MRC du Haut-Saint-Laurent en vertu du certificat de conformité émis à la Ville de Huntingdon le 23 novembre 2020.

Toute personne peut consulter ce règlement sur le site Web de la municipalité [www.villehuntingdon.com](http://www.villehuntingdon.com), en obtenir copie au bureau de la greffière situé au 23, rue King, Huntingdon Québec, J0S 1H0, durant les heures d'affaires ou par courriel à l'adresse: [greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com).

Donné à Huntingdon, ce 21 décembre 2020

Denyse Jeanneau, greffière



# Huntingdon Gazette



## TOWN OF HUNTINGDON

Address:  
23, King street  
Huntingdon (Québec)  
J0S 1H0

Telephone: (450) 264-5389  
Fax: (450) 264-6826

Legal Deposit:  
\*Bibliothèque nationale du  
Québec

[www.villehuntingdon.com](http://www.villehuntingdon.com)

### HUNTINGDON GAZETTE

is the **Town of Huntingdon's** news paper published at least 12 times a year. They are 1,400 copies being printed and sent directly to citizens through the post office. It is a publication of articles completely relevant to the town of Huntingdon.

To submit an article, send it by e-mail in WORD or plain text to the following e-mail address

[greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com)

Please take note that the Town Hall will be closed from December 23, 2020 to January 4<sup>th</sup>, 2021

Edition— December 2020- Vol. 13, No. 9

Published by the Town of Huntingdon



## PUBLIC NOTICE

### CITY COUNCIL MEETING BEHIND CLOSED DOORS

Notice is hereby given to the public that in accordance with the directive issued by the Government of Quebec due to the pandemic of COVID-19, the regular public meeting of the City Council of the Town of Huntingdon on Monday, January 11, 2021 will be held behind closed doors.

No audience will be allowed. The closed session remains valid for an indefinite period, according to the government directives.

Anyone wishing to ask a question is requested to ask it, no later than the Friday before the session, by email to the address: [greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com). All questions received by email will be read and answered during this session.

Given in Huntingdon, this December 21, 2020.

Denyse Jeanneau, Municipal Clerk



## PUBLIC NOTICE

### 2021 CALENDAR OF REGULAR MEETING OF THE MUNICIPAL COUNCIL

Is hereby given by the undersigned that at the regular meeting of the Town of Huntingdon Council held on December 7, 2020 the Municipal Council adopted the calendar of regular meetings for the year 2021, in conformity with the dispositions of the *Cities and Towns Act* (L.R.Q., chapter C-19)

The regular meetings will be held the first Monday of the month (or the following Tuesday after an official holiday) starting at 7:00 p.m. at the Huntingdon Town Hall, located at 23 King Street:

- Monday, January 11
- Monday, February 1st
- Monday, March 1st
- Monday, April 5
- Monday, May 3
- Monday, June 7<sup>th</sup>
- Monday, July 5
- Monday, August 9
- Tuesday, September 7
- Monday October 4
- Monday, November 15
- Monday, December 6

Denyse Jeanneau, Municipal Clerk



### Holiday schedule

The Huntingdon SAAQ service center, as located at 16 Prince Street, will be closed from December 23 to January 1st, 2021

inclusivement



## PUBLIC NOTICE MINOR DEROGATION

**PUBLIC NOTICE** is hereby given that at the regular meeting of the council that will be held on the January 11, 2021, at 7:00 p.m., at 23 King Street in Huntingdon, the Municipal Council will make a decision relative to the request for a minor derogation to the Zoning Regulation Number 512.

**LOCATION:** Vacant lots adjacent of West Street for a residential development project.

**LOTS:** 6 341 701, 6 341 702, 6 341 703, 6 341 704, 6 341 705, 6 341 706, 6 341 707, 6 341 708, 6 341 709, 6 341 710, 6 341 711, 6 341 712, 6 341 713, 6 31 714, 6 341 715, 6 341 716, 6 341 201, 6 341 202, 6 341 203, 6 341 204, 6 341 205, 6 341 206, 6 341 401, 6 341 402 and 6 341 403

The request for a minor derogation will have the effect of authorizing the combined lateral setback applicable to the single-family detached building for lots 6,341,701 to 6,341,716, 6,341,201 to 6,341,206 and 6,341,401 to 6,341,403 to 4 meters instead of 6 meters as prescribed in article 5.5.1 of zoning by-law No. 512.

The request for a minor derogation will have the effect of authorizing the lateral setback applicable to a single-family detached building for lots 6,341,701 to 6,341,716, 6,341,201 to 6,341,206 and 6,341,401 to 6,341,403 at 1 meter instead of 1.98 meters as prescribed in article 5.5.1 of zoning by-law No. 512, on condition that one of the setbacks is a minimum of 3 meters.

Any interested person may be heard by the council by submitting their comments in writing, no later than January 8<sup>th</sup>, 2021 to the email address: [greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com) or by postal mail: Ville de Huntingdon, a/s Denyse Jeanneau, Municipal Clerk, 23, rue King, Huntingdon QC J0S1H0.

Given in Huntingdon, December 21, 2020.  
Densye Jeanneau, Municipal Clerk



## PUBLIC NOTICE ENTRY INTO FORCE OF BY-LAWS 933-2020 and 934-2020

Notice is given by the undersigned of the coming into force of the following regulations:

No. 933-2020: amending zoning by-law No. 512, the permit and certificate as well as the administration of zoning subdivision and construction by-law number 515;

No. 934-2020: amending zoning by-law No. 512 and zoning plan.

These by-laws received the approval of the Haut-Saint-Laurent MRC under the certificate of compliance issued to the Town of Huntingdon on November 23, 2020.

Any person may consult that By-law on the Town's Website, [www.villehuntingdon.com](http://www.villehuntingdon.com), obtain a copy at the Office of the Municipal Clerk located at 23, King Street, Huntingdon, Quebec, J0S 1H0, during business hours or by email: [greffe@villehuntingdon.com](mailto:greffe@villehuntingdon.com).

Given in Huntingdon, this December 21, 2020.  
Densye Jeanneau, Municipal Clerk